
 
 
 

ПИТАНЕ 
 
от Станислав Стойчев Станев – общински съветник от ПП „ГЕРБ” 

 
 
Уважаема Госпожо Председател,  

 
Във връзка със зачестилите въпроси от страна на граждани моля да 

бъде даден отговор на Общинския съвет от компетентни служители на 
общинската администрация на следния въпрос: 
  
 Какви мерки се вземат относно ограничаването на шума и 
замърсяването на Градската градина от посевните врани предвид голямата 
им популация, особено в частта до бул. „Мадара” в близост до училищата 
и поделението на „Е.ОН България” АД, като по този начин се създава 
дискомфорт на гражданите, преминаващи през градината или почиващи в 
нея? 
 
 
       С УВАЖЕНИЕ!  /п/ 
         / Ст. Станев/ 


